

義守大學 公告

發文日期：中華民國108年5月17日

發文字號：學活公字第F1080515001號

主旨：108學年度校本部學生宿舍床位抽籤第二次遞補籤號及領表繳費規定。

依據：義守大學學生宿舍管理辦法。

公告事項：

一、本校於本(108)年5月1日實施床位抽籤，第一次遞補籤號學生未依公告指定期限(5月10日至5月15日中午12時止)至宿舍管理站領取繳費單者，其床位依籤號順延遞補。

二、第二次遞補籤號：

(一)校本部：

1、男生籤號：

(1)第一宿舍區男生床位遞補作業本年5月15日已辦理完畢。

(2)第二宿舍區：204、205、206、207、208、209號。

2、女生籤號：

(1)第一宿舍區：325、326號。

(2)第二宿舍區：322、323號。

三、上列床位抽籤中籤學生，於即日起至5月22日(三)中午12時前，第一宿舍區女生至女生管理站、第一宿舍區男生至男生管理站、第二宿舍區於二宿管理站(二宿全家便利商店旁)，憑學生證親自領取「劃撥繳費單」，不再個別通知未領取者。請於期限內完成領件，逾期不予保留床位。

四、未按期限領件者，其床位於本年5月24日(五)公告依籤號順序遞補。

五、108學年宿舍抽籤籤號查詢網址：

http://www2.isu.edu.tw/interface/showdoc.php?dept_id=12&levelid=1402&dept_mno=04

六、108學年度住宿費收費標準同本(107)學年度。

七、校本部第一宿舍區及醫學院區宿舍寒、暑假期間關閉，關閉期間如符合短期住宿申請資格屆時得依短期住宿公告另行申請。

Subject: Regulations for the second vacancy-filling of dormitory and the receipts of payment slips

Legal Bias: Regulations for Student Dormitory Management at I-Shou University

Description:

I. Dorm drawing at I-Shou University has been executed on May 1st. If the qualifiers don't obtain their payment slips within the designated duration (From May 10th to 12 am May 15th), the vacancies shall be filled by the subsequent drawing number.

II. The second vacancy-filling:

1. Male drawing number:

A. First Dorm Area: The administration of all the vacancy-filling has been completed on May 15th.

B. Second Dorm Area: Number 204, 205, 206, 207, 208 and 209

2. Female drawing number:

A. First Dorm Area: Number 325 and 326

B. Second Dorm Area: Number 322 and 323

III. The qualifiers as the above states shall obtain the payment slips with the Student Identity Card by 12 a.m., Wednesday, May 22th and will not be informed individually. Please follow the due day to retrieve the payment slip; otherwise, the bed vacancy shall be released. (Female and Male students should go to Management Office of First Dorm based on students' respective gender. Students who apply for Second Dorm should go to Management Office of Second Dorm near Family Mart.)

IV. If qualifiers don't obtain the paper documents, the bed vacancies shall be filled by the subsequent drawing number on Friday, May 24th.

V. Inquiry section of Dorm drawing number for 108 Academic Year:

http://www2.isu.edu.tw/interface/showdoc.php?dept_id=12&levelid=1402&dept_mno=04

VI. The charging standard in 108 Academic Year is equivalent to the one in 107 Academic Year.

VII. First Dorm on Main Campus and Dorm on Medical Campus will be closed during the winter and summer vacation. If conforming to the regulations of short-term accommodation, students are allowed to apply for the short-term accommodation until the further notice.